

➔ 证书展示 >>>
CERTIFICATE DISPLAY



➔ 加工设备 >>>
PROCESSING EQUIPMENT



Milling machine

Milling machine



Gantry type milling machine

CNC machine

➔ 产品介绍 >>>
PRODUCT INTRODUCTION

螺旋焊管机

螺旋焊管生产线的研发在欧洲成型技术精华的基础上，并且对国内各种机器综合考察，结合国内实际情况进行研制的先进的机器，具有国内成熟的工艺，具有很高的技术特色。该机组采用三辊外控式成型，前滚和后滚两种工艺生产。该机成型稳定，自动化程度高，维护方便等诸多优点。

The spiral welded pipe production line is a standard machine developed on the basis of absorbing the essence of European molding technology, making a comprehensive investigation of various domestic machines, and combining the actual situation in China. It is a mature process with technical characteristics in China at present. The unit adopts three-roll externally controlled molding, and two processes of front swing and rear swing are used for production. The unit has many advantages, such as stable molding, high degree of automation and convenient maintenance.



管径：Φ630-Φ3600 壁厚：6.0-25.4mm
Pipe diameter: Φ630mm-Φ3600mm Pipe thickness: 6.0-25.4mm

高频焊管生产线

高频焊管生产线是公司的一个代表机组之一。该机采用了国际上较为先进的成型工艺，成型稳定，产品表面质量好，工艺完善和生产成熟等一系列优点。该机组主要生产API, ASTM, GB9711等高级输送管及水、气和机械结构焊接钢管。

The high-frequency welded pipe production line is one of the representative units of the company. The unit adopts a series of advantages such as internationally advanced molding technology, stable molding, good product surface quality, perfect technology and mature production.

The unit mainly produces API, ASTM, GB9711 and other advanced delivery pipes and welded steel pipes for water, gas and mechanical structures.



➔ 产品介绍 >>>
PRODUCT INTRODUCTION

水压试验机

水压试验机是公司的主要设备，采用了世界上成熟可靠的先进技术。主要对相应大直径钢管的成品进行质量检测及应力消除。本机为单端管压力试验机，四角胀力梁结构采用密封，缸压水充水，高压柱塞泵加压。

The hydraulic testing machine is the main equipment in our company, which adopts the mature and reliable advanced technology in the world. The quality inspection and stress relief of the finished product of the corresponding large diameter steel pipe are mainly carried out. This machine is a single steel tube pressure test, four corners. The tension beam structure adopts end sealing, high-pressure water filling, and high-pressure plunger pump.



平头倒棱机

管材坡口机采用成熟可靠的先进技术。其主要目的是对钢管的机械端面进行倒角，以便在后续工艺中使用埋弧管和管道建设对接。

The pipe beveling machine adopts mature and reliable advanced technology. Its main objective is to chamfer the mechanical end face of steel pipe, so as to facilitate the use of welded pipe in subsequent processes and the docking of pipeline laying.



➔ 公司业绩 >>>
COMPANY PERFORMANCE



Location: China Baotou spiral pipe mill
Model: Φ400-Φ2020mm Pipe thickness: 5.0-22 mm
地点：中国包头 螺旋管机
型号：Φ400-Φ2020mm 壁厚：5.0-22mm



Location: China Jiangsu SS spiral pipe mill
Pipe diameter: Φ219-Φ1420 mm Pipe thickness: 1.5-3.0 mm
地点：中国江苏 不锈钢螺旋管机
管径：Φ219-Φ1420 mm 壁厚：1.5-3.0 mm



Location: Egypt Thin spiral pipe mill
Model: Φ1400-Φ2600 mm Pipe thickness: 1.5-3.0 mm
位置：埃及 薄壁螺旋管机
型号：Φ1400-Φ2600mm 壁厚：1.5-3.0mm

 公司业绩 >>>
COMPANY PERFORMANCE



Location : Ukraine Pipe hydro tester
Model : Ø219-1220 mm Pipe thickness 4.0-12mm
地点 : 乌克兰 水压试验机
型号 : Ø219-1220 mm 管厚 : 4.0-12mm



Location : Ukraine pipe beveling machine
Model : Ø 219-Ø1220 mm Pipe thickness 4.0-12 mm
位置 : 乌克兰 管道坡口机
型号 : Ø219-Ø1220mm 管厚 : 4.0-12mm

 售后服务 >>>
AFTER SALES SERVICE

我们专注于螺旋焊管机组, 水压机, 刨边机等设备行业10余年, 业务超过百余家制造企
业。多年来, 公司致力于观念, 管理, 技术的创新, 以精神挑战困难, 以智慧挑战偏见,
以科技挑战落后, 以现代意识挑战传统观念, 再不屈不挠的抗战中, 赢得了机遇, 赢得了
荣誉, 赢得了一个个的辉煌。

We have focused on the spiral welded pipe mill, hydraulic tester, beveling machine
equipment industry for more than 10 years, with more than 100 pipe manufacturing
enterprises. Over the years, the company has been committed to the innovation of
concepts, management and technology, challenging difficulties with spirit, challenging
prejudices with reason, challenging backwardness with science and technology, challenging
traditional concepts with modern consciousness, and winning opportunities, development and
glory one after another in the unyielding challenges.



TIANXIANGHAO
天翔昊冶金设备

从产品到服务, 我们一样追求尽善尽美
FROM PRODUCTS TO SERVICES, WE ALSO PURSUE PERFECTION



 公司简介 >>>
COMPANY INTRODUCTION

河北天翔昊冶金设备制造有限公司是一家专业生产螺旋焊管生产线、
高频焊管生产线、管道水压试验机、管道坡口机的综合性企业。公司位于
中国盐山, “中国管道设备制造基地”。现已发展成为集螺旋焊管和高频
焊管生产线研发、制造、维修、改造、搬迁、安装调试、生产技能培训为
一体的特色企业。公司设有机械研发部、技术部、生产部、销售部、
国际贸易部、售后服务部, 可为客户提供一整套管道设备和生产工艺设计
方案。我们拥有强大的技术研发团队, 设计部门拥有10多名中高级工程师,
根据不同客户对产品的不同要求, 我们可以定制和改造各种螺旋管生产线
和槽加工检测设备。我们以良好的员工素质和专业的技术实力在同行业中
享有盛名, 我们的产品已获得国家专利。我们的产品在10年内出口到超过
15个国家, 我们是最可靠的商业伙伴。

Hebei Tianxianghao Metallurgical Equipment Manufacturing Co., Ltd. is a comprehensive
enterprise specialized in spiral welded pipe production line, high-frequency welded pipe
production line, pipe hydro tester, pipe beveling machine. The company is located in Yan
shan, China, "China's pipeline equipment manufacturing base". Now we has developed into
a characteristic enterprise integrating the R&D, manufacturing, maintenance, transformation,
relocation, installation and commissioning, production skill training of spiral welded pipe
and high-frequency welded pipe production line. The company has mechanical equipment
R&D department, technology department, production department, sales department,
international trade department, after-sales service department, which can provide customers
with a complete set of pipeline equipment and production process design schemes.
We have a strong technical research and development team, and the design department
has more than 10 middle and senior engineers. According to the different requirements
of different customers for products, we can customize and transform various spiral pipe
production lines and finishing detection equipment. We are famous in the same industry
with good staff quality and professional technical strength, and our products have
obtained national patents. Our products has export to more than 15 countries in 10 years,
we are your most reliable business partner.



“从小到大, 从平凡到卓越”
FROM SMALL TO LARGE,
FROM ORDINARY TO EXCELLENT.

专业 | 专心 | 专注
MAJOR | ATTENTIVELY | ABSORBED

河北天翔昊冶金设备制造有限公司
Hebei Tianxianghao Metallurgical Equipment Manufacturing Co., Ltd
地址 : 河北省沧州市盐山县城南工业开发区
电话 : +86-0317-6213222
传真 : +86-0317-6222322
网址 : www.txhchina.com
邮箱 : info@txh-china.com

河北天翔昊冶金设备制造有限公司
Hebei Tianxianghao Metallurgical Equipment Manufacturing Co., Ltd